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Plats: Wienercafét Ronneby 

Datum: 20230605 

Tid: 18:00 

Närvarande: Roger Breiner, Claes Flokén, Anna Arild, Annelie Börjesdotter Tedenlind,  

Margaretha Bäckström 

Frånvarande: Kent Hård, Niklas Krook, Krister Arvidsson, Jörgen Åkesson 

1. Mötet öppnade 

2. Godkännande av dagordning, OK 

3. Val av protokollförare valdes Margaretha Bäckström 

4. Godkännande av föregående protokoll gjordes 

5. Ordförandes information: 

Roger rapporterar från årsmötet i Åre 

12 av 21 ordföranden medverkade. Ekonomin kan vara en möjlig orsak till frånvaron. Riks 
kommer framöver att stå för kostnader till årsmötet. 

Riks är nu delat mellan Borlänge och Stockholm. Fördelen med placering i Stockholm är 
närheten till myndigheter bl.a. Samt att en del medarbetare i kansliet bör i eller nära 
Stockholm 

Svårigheten att deltaga i olika event pga arbete togs upp. Inga beslut togs utan frågan 
diskuteras internt. 

Utvecklingskassa, på 685 000 kr tillgängligt. Möjlighet finns att söka bidrag för olika projekt 
som gynnar verksamheten. Nya metoder kring ”Distrikttian” kommer att genomföras. 
Röstning gjordes kring hur utbetalning/fördelning kommer att ske framöver. 

Beslut tog om att profiljackor, foldrar mm som har gamla loggan ska användas tills de tar slut. 

SMC använder sig idag av Print Elit, vilket ifrågasätts då de är mycket dyra.  

Medlemsvärvning är svår. Idéer efterfrågas. 

Politisk verksamhet ifrågasätts. Vi är opolitiska. Dock bör vi påverka olika politiska 
representanter i trafikfrågor etc. 

60-års jubiléet och vårt tidigare förslag att samarbeta med Skåne diskuteras och dagens 
styrelse beslutar av avblåsa den kopplingen. Roger har mailat er om orsak och alternativ. 

6. Ekonomin är fortfarande mycket god.  Distrikttian på kommer att utbetalas inom kort. 



7. Distriktinformatör- Niklas skrev i senaste Spalten i MC Folket. Upplevelsen är att inläggen 
känns som historia istället för framåtanda och planering för kommande idéer. Ändring 
kommer att ske snarast. 

8. Webmaster info. Kent lägger in bilder och text från Norra Skåne turen då han är tillbaka. 

9. MCT info. Grundkurs för tjejer gav gott resultat. 7 st av 10 medverkade på Rosenholm. 
Önskemål om mer central plats i länet för kommande kurser efterfrågas. Vi föreslår Olofström 
och vartannat år Rosenholm. Önskemål om var man hittar info kom också upp.  

Claes tar kontakt med Cilla Svensson, Distriktsordförande i HD Club, Distrikt E då intresse för        
HD-förare att köra egen avrostning framkommit. 

10. SMC Blekinge verksamhet under 2023 

10.1 Nationaldagskörning. Grusrunda med Jörgen W och Magnus,  

samt körning med BMC genom Blekinge denna dag. 

10.2 Gruskurs i Johannishus den 10/6. Magnus och Jörgen W håller i den. 

10.3 Vi kliver av gemensam planering med Skåne distrikt. 

10.4 Vi planerar en Mc-tur till denna säsong. Jörgen Å kommer att tillfrågas. 

Turer till Äppeltavlan i Kivik 30/9 föreslås och Löktavlan på Öland 27/9-1/10 

10.5 Marknadsföring/rekrytering fortsätter vi att jobba med. Foldern är bra. 

       11. AP från föregående möte – Inga 

 12.Övriga frågor/synpunkter. 

     ”Bakluckeloppis” på Gnistan föreslås i samband med en MC- körning och 60-års firande. 
Grillning, mc-övningar mm.  Planerat datum blir den 26 augusti. 

Annelie är positiv till dagsturer istället för hela helger. 

13.  Nästa möte planeras till den 14 augusti. Förfrågan mailad då vi behöver ses också för att      
planera eventet på Gnistan 

14.  Mötet avslutas 

 

 

 

 

_________________________  _________________________ 

Roger Breiner   Margaretha Bäckström 

Ordförande   Sekreterare 


